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De herinrichting van de Ruischenborchstraat brengt nogal wat rumoer met zich mee. Het gaat 
voornamelijk over het te smalle stukje voetpad. Mensen met een rollator, rolstoel of kinderwagen kunnen 
hier niet langs zonder de geparkeerde auto's te raken,   De herinrichting van de wijk die sinds vorig jaar 
plaats vindt omvat de vervanging van riolen en de aanleg van meer groen en waterberging(wadi), maar lijkt 
ten koste te gaan van veilige loopruimtes. De gemeente verdedigt het ontwerp door te wijzen op een brede 
stoep aan de overkant van de straat, maar om daar te komen moet je tussen de geparkeerde auto’s heen 
en als je al op het bredere trottoir loopt kom je erachter dat deze onderbroken is door de wadi en de 
voetganger dus over de rijbaan moet lopen. De situatie roept vragen op over de toegankelijkheid en 
leefbaarheid in de wijk. 
Kritiek kan worden geuit op het ontwerp en de keuzes die gemaakt zijn, waarbij de prioriteit lijkt te zijn 
gegeven aan de groenvoorziening boven voetgangersfaciliteiten. 
 
Daarom naar aanleiding van het krantenartikel en vragen van de bewoners hebben wij van de PVV de 
volgende vragen  
 
 
Vraag 1: Hoe gaat de gemeente ervoor zorgen dat de nieuwe inrichting van de Ruischenborchstraat 
daadwerkelijk toegankelijk is voor alle inwoners, inclusief mindervalide mensen bv met rollator en ouders 
met kinderwagens? 
 
Vraag 2: Waarom is er gekozen voor een herinrichting waarbij de groenvoorziening prioriteit krijgen boven 
de toegankelijkheid voor voetgangers? Is er niet beter nagedacht over een evenwichtig ontwerp.? Veel 
groen wordt of is hier al kapot gelopen door het creëren van olifantenpaadjes. 
 
Vraag 3: Hoe heeft de gemeente bewoners betrokken bij het ontwerpproces van deze herinrichting? Is er 
voldoende geluisterd naar hun zorgen en suggesties? 
 
 
 
 
 
 
 


